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Styrelsemöte för Hällbybrunns vägförening 
 
1. Öppnande av mötet 
Mikael Didriksson öppnade mötet kl 18.00 
 
2. Närvarande 
Cecilia Puranen, Tommy Danielsson, Mikael Didriksson, Annelie Karlsson 
 
3. Förgående protokoll 
Mikael Didriksson läste upp föregående protokoll, vilket sedan lades till handlingarna. 
 
4. Ordförandes punkt 
Mikael Didriksson läste upp de ändringarna på ansökningsblanketten utsättande av farthinder. 
Ändringen bestod av en ruta tillkom uppe till vänster med texten: 
En administrativ avgift kommer att tas ut på 200 kr som ska betalas in vid ansökan på 
bankgiro 5844-7608. 
 
Vägföreningen har utfört vägförbättrande åtgärder i Lerdalen. Brev delades ut med 
information om vilket ansvar fastighetsägarana har och vilka åtgärder vägföreningen kommer 
att göra.  
 
En ekonomisk rapport med redovisning om planläggning från stadsbyggnadsförvaltningen 
lästes upp. 
 
Mikael Didriksson och Marianne Olsson har varit på ett informationsmöte om hur 
planläggningen av Hällbybrunn fortskrider och styrelsen fick nu ta del av denna information. 
 
Eskilstuna Energi och Miljö har tagit kontakt om avfallshämtning och ett möte är inbokat den 
30 september. Marianne Olsson åtog sig att vara med på mötet. 
 
5. Kassörens punkt 
Marianne Olsson meddelade att kassan var god. 
 
6.Medlemmarnas punkt 
Ett brev har inkommit från boende på Framnäsvägen om att de har önskemål att öppna vägen 
för trafik från Eskilstunavägen. Styrelsen tog upp ärendet och beslöt att inte öppna för trafik. 
 
Klagomål att Asphagsvägen har några håligheter som bör åtgärdas. Mikael Didriksson fick i 
uppdrag att kontrollera detta. 
 
7. Övriga frågor 
 
8. Nästa möte 
Nästa möte blir den 17 November klockan 18.30 
 
9. Mötets avslut  
Mötet avslutades klockan 19.00 


